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Plaats: D'n Brak 
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Aanwezig 
: 
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@- 
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Mariaheide 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Afwezig: 

Notulist: 

Volgende vergadering: 
7 

april 
2025 

doroeraadiafshedearmdil 
com   

  

  

  

Opening: 
  

Inloopspreekuur: 

veer toelichting 
financieel 

jaarverslag 
2024. 

Opm.: 

* 

1x 

vergaderkosten 
2024 wordt in 2025 

boekjaar meegenomen. 

* 

Eco Wadi 

gelden zijn 
naar een 

eigen stichting gegaan. 

* 

Werkgroep 
Goede Doelen Week heeft 

geïnvesteerd 
in nieuwe 

collectebussen. 

GDW: Aktie 
op 

14/15 

april. Wijziging 
dit 

jaar: 
een 

QR-code 
staat 

op 
de brief 

die men in de bus 

krijgt. 
Men komt via de code 

op 
een site om 

bedrag 
te 

verdelen. Cash kan ook 
nog. 

Geen mutaties in fondsen. 

(geanonimiseerd)

De 

Liguidambarboom, 
die door de carnavalsclub beloofd is: dit moet het 

bestuur van de CV 
nog bespreken. 

Dan komt 

hij bij 
D'n Brak 

staan, 
nu het 

project Krachtig 
Hart 

uitgevoerd 
wordt 

Inloop volgende 
keren: 

7 

april: 
HK-bestuur en wethouder 

ff | 

12 mei: 

B Omroep Meierijstad (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

3.Ons 
logo op 

de website is 

onscherp, 
actie 

blijft 
staan. 

5d. Heikantstraat moet 

zijn 
‘Heiakkerstraat.’ 

6.info brief 

Krachtig 
Hart in HK kwam van hovenier. 

Artikel over vuurwerk komt eind vh 

jaar nog 
eens, 

maar dan 

aangepast. 

    *Komborden: 
vraag 

van Kwafo over 

verplaatsen 
van komborden werd 

beantwoord: borden komen ter 

hoogte 
van Veldoven staan. Dit zou 

volgens   
  

  



  

ons 
moeten 

zijn 
ter 

hoogte 
van 

fruitlaantje. BM 
heett dit al 

besproken 
met 

wethouder 

BEN 
De 

verlichting 
is ter 

plekke 
al 

aangepast. 

*Gegidste rondleiding: 
hebben we niet. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

    

a.Krachtig 
Groen 

Hart 
Mariaheide: 

We 
krijgen 

nog 

te horen wanneer er mensen 

nodig zijn 
om te 

helpen. 

b.Verkeersveiligheid 
Pastoor 

van 
Haarenstraat: 

EN 

en 

MN zijn bij ON eeweest 

voor 

update. 
Mensen 

aan 
de P. v 

Haarenstraat 
bij 

wie tuin of 
oprit aangepast 

moet worden 
zijn 

benaderd. 
Na 

de 

bouwvak zou men 
moeten beginnen. Omleiding 

via de 
A-50, 

de kom wordt ín fases 

afgesloten. 
Week 

voorafgaand 
aan 

jaarvergadering volgt 
een 

update 
van 

ME: 

komt 
tzt 

een 

app 

voor de bewoners. 

c. 

Woningbouw 
Steenoven 

II 
Fase 

II 

liet weten dat de bezwaren 
zijn ingetrokken. 

Onze visie 
nav 

mail Keldonk 
over 

sociale 
huurwoningen: 

Er 
moet 

gebouwd 
worden 

naar 
behoefte. 

BM 
heeft al 

gereageerd. 

d.Snelheid in de 
wijken: 

*Er 
zijn 

een 

vijftal 
mails 

gekomen 
van bewoners 

Beet: 

hierop gereageerd. 

*Bord 
“doorgaand 

verkeer’ Eikenwal 
schijnt 

weg 
te zijn. 

Melden als 

PN vergadering bijwonen. 

*Stickers(200 st) 

30 
km van VVN 

zijn 
al binnen. 

Er 

zijn 
ook 

spandoeken 

aangevraagd. 

*Wat doet 
men 

op 
school mbt verkeer: Ieder 

jaar 
aktie 

verlichting op 
fietsen 

en 

verkeersexamen.(12 mei). 

*Lasergun 
kan een keer 

aangevraagd 
worden. 

e.Snelfietsroute: 

Bezwaren 
zijn 

allemaal 
afgewezen. 

Of er een tunnel/ 
brug 

komt is 

nog 

niet bekend. 

f.Pannaveld: 

Er 
staan 

2 
nieuwe lichtmasten. 

g.Pilot Afvalinzameling: 

Bijeenkomst geweest 

van 
de 

klankbordgroep. 
De 

werkgroep gaat 

een 
keer 

naar 

sorteercentrum 
op 

excursie. 

h.Parkeer 
uitdaging Sportpark: 

Op 
onze brief naar 

college 
hebben we niets 

gehoord, B 
dus benaderd. 

Voorzitter SCMH heeft 
op 

18 feb 
nog gesprek gehad 

met 

BN. 

zonder 

resultaat. 

BM 
heeft met wethouder 

WEN gesproken. 
Die beloofde dit in 

college-overleg 
mee 

te 
nemen. Aktie 

ligt bij 
BE, 

wethouder 

Sport. 
We 

wachten 

op 
zijn 

reactie. 

1. 
Vrijheidsmaaltijd: 

Soepkommen/lepels zijn 
beschikbaar in 

D’n 
Brak. We kiezen voor locatie 

op 

het 

kerkplein, 
vanwege 

zichtbaarheid. Zoveel 
mogelijk promoten. 

We 
zijn 

in 
overleg 

met de school 
om een 

verdere 
invulling. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

  

  

  

  

    



Communicatie richting bewoners/website/Heise Krant : 

*maart: Vrijheidsmaaltijd/aankondigen openbare vergadering (26 mei) 

*april: Vrijheidsmaaltijd/agenda openbare vergadering(bibliotheek komt) 

6. 

Bestuursaangelegenheden: 

De vlaggen bij de kerk worden niet meer opgehangen , 
zijn versleten. 

Nieuw overzicht donaties goedgekeurd. 

7. 

Mededelingen: 

Met Nl-Doet wordt door de klussengroep K. O. M. BijOns de nieuwe 

picknickbank geplaatst op 15 maart. 

De gemeente wil een informatiebord plaatsen bij het monument MH-100. 

Jaarwerkplan: 

Rondvraag: 

Vanuit de Heisekrant is de vraag gekomen of er politieberichten in de HK 

geplaatst kunnen worden. Zoals dat in Erp gebeurt. Op inloopspreekuur met 

HK bespreken. 

8. 

9. 

10. 

12. Sluiting:10. 15 uur 


